
Zápisnica
z riadnej konferencie Slovenského futbalového zväzu,

ktorá sa konala 14. júna 2015v Žiline

Riadna konferencia Slovenského futbalového zväzu, sídlo: Trnavská cesta 100, Bratislava, Ičo:
00687308 (ďalej len SF1) bola výkonným výborom SEZ (d‘alej len ‘Vy SF1‘) zvolaná na 14.
júna 2015 do hotela Holiday Inn v Žiline so začiatkom o 11:00 hod., aby prerokovala a rozhodla
o záležitostiach uvedených v tomto programe zasadnutia:

Program zasadnutia riadnej konferencie SFZ:
1. Otvorenie /vrátane vyhlásenia o zvolaní v zmysle stanov, správa mandátovej komisie/
2. Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisii
3. Schvarovanie návrhu programu konferencie SFZ
4. Schvarovanie návrhu na prijatíe čestného člena SEZ
5. Udeíovanie ocenenĺ SEZ
6. Schvarovanie návrhu na reorganizáciu republikových súťaži
7. Schvarovanie návrhu na zmenu a doplnenie stanov SEZ
8. Diskusia
9. lnformácia o prijatých uzneseniach Konferencie SEZ

1. Otvorenie
Na úvod bola krátka video-prezentácia, v ktorej boli premietaně ukážky 2 finále Slovnaft cup-u.
zápasu legiend Premier league a slovenského futbalu v Poprade a Dávera školského poháru
a intro zo zápasu s Macedónskom.
Prezident SEZ priv[tal čestného prezidenta SFZ pána Františka Laurinca. d‘aišich hostí
a delegátov. Skonštatoval, že konferencia bola zvolaná v súlade so stanovami SEZ (Čl. 46 ods.
3 písm. a.).

Následne prezident SEZ povedl vedením konferencie I. viceprezidenta SEZ, pána Richarda
I-1avriItu.

Predsedajúci vyzval predsedu mandátovej komrsie SF7, pána Ervína Kissa, o prednesenie
správy mandátovej komisie.

Mandátová komisia SEZ po skontrolovaní prezenčných listin skonštatovala, že na riadnu
konferenciu boli pozvaní 4 hostía, z ktorých sú pritomní 4, d‘alej 58 delegátov za regionálne a
oblastné futbalové zväzy, z ktorých je pritomných 54 delegátov, 60 predstavuje 93,1 %‚ 24
delegátov klubov dvoch najvyšších futbalových sůťaží mužov, z ktorých je pritomných 22, 60

predstavuje 91,7 %‚ 5 delegátov riadnych členov SEZ, z ktorých je prítomných 4, 60 predstavuje
80% účasť. Z celkového počtu 87 delegátov s právom hlasovaf je prítomných 80, čo
predstavuje 91,9 % účasť.

Na základe uvedeného predseda mandátovej komisie skonštatoval, že riadna konferencía je
uznášaníaschopná.
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Následne informoval, že v zmysle Stanov a Volebného poriadku SFZ sú pritomni aj 3 členovia
Volebnej komisie SF1 ktorá sa zúčastňuje každej konferencie SF1

Predsedajúci vyzval pr[tomných delegátov, aby hlasovali o správe mandátovej komisie. Správa

bola vzatá na vedomie jednomysefne.

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: 0
Nehlasovalo: O

2. Schvaľovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, voľba členov mandátovej komisie

a členov návrhovej komisie
Predsedajúci oznámil pritomným, že bude nasledovať procedurálny úvod konferencie, a to
schvaľovanie skrutátorov, overovateľov zápisnice, členov mandátovej komisie a členov
návrhovej komisie.

Ďalej informoval, že po dohode s navrhnutým predsedom návrhovej komísie bude pri každom
hlasovani zobrazený návrh uznesenia, o ktorom bude konferencia hlasovať, ak v priebehu bodu
programu nebude tento návrh uznesenia zmenený.

Za skrutátorov konferencie sú navrhnutí tito páni: Milan Sládkovič (hlavný skrutátor), Peter

Holek, František Ferenc a Michal Mertinyák.

Predsedajúci vyzval pritomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu. Návrh bol schválený

jednomyseľne.

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí tito páni: Jaroslav Ferik, Igor Repa a Marek Majtán.

Predsedajúci vyzval pritomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu. Návrh bol schválený

jednomyseľne.

Počet pri(omných delegátov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania O
Nehlasovalo: O
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Ďalším hlasovanim balo schvaFovanie členov mandátovej komisie. Za členov mandátovej
komisie boli navrhnuti tito páni: Ervín Kiss (predseda). Martin Poljovka, Dušan Paška, Roman
Horák, Jozef Križalkovič a Milan Vojtek. Za predsedu navrhli navrhnuti členovia mandátovej
komisie pána Ervina Kissa.

Predsedajůci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu. Návrh bol schválený
jednomyseíne

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Posledným hlasovanim bob schvaľovanie členov návrhovej komisie. Za členov návrhovej
komisie boli navrhnuti tito páni: Milan Lónčik (predseda), Ján Lesniak, Juraj Soboňa, Ľubomĺr
Samotný, Ondrej Brendza a Peter Dedík. Za predsedu navrhli navrhnutí členovia návrhovej
komisie p. Milana Lónčíka.

Predsedajůci vyzval pritomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu. Návrh bol schválený
jednomysel‘ne.

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržabo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

3. Schval‘ovanie programu konferencie SFZ
Predsedajůcí informoval prítomných, že V\J SEZ na svojom zasadnuti 2.6.2015 schválil návrh
programu konferencie, ktorý bol delegátom poslaný v pozvánke.

V priebehu pripravy konferencíe nedošli návrhy na zmeny programu

Slovo dostal p. Milan Lónčik — navrhuje doplniť bod 9.) Účinnosí a platnosť nanem SFZ, podal
aj odbvodnenie na schválenie návrhu na zmenu programu konferencie SEZ.

Predsedajťici vyzval prítomných delegátov konferencie SEZ, aby hlasovali verejne. či sa bude
hlasovať tajne o doplnení bodu programu konferencie SEZ.
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Počet prítomných de)egátov: 80
Hlasovalo za: 13
Hlasovalo proti: 37
Zdržalo sa hlasovania: 23
Nehlasovalo: 7

Návrh nebol prijatý.

Predsedajúci vyzval o hlasovaní o pozmeňujúcom návrhu na doplnenie bodu programu 9)
Ůčinnost a platnosť noriem SFZ.

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 45
Hlasovalo proti: 14
Zdržalo sa hlasovania:16
Nehlasovalo: S

Predsedajúci vyzval pritomných delegátov, aby hlasovali o schváleni programu konferencie.
Informoval ich, že bod 9.) bude Učinnosť a platnost‘ predpisov SPZ a doterajší bod 9.) bude
bodom 10.) lnformácia o pnjatých i,zneseniach Konferencie SPZ.

Počet prítomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 72
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: 8
Nehlasovalo: O

Následne predsedajúci oboznámi) pritomných delegátov s organizačnými pokynmi.

4. Schvaľovanie návrhu na prijatie čestného člena SFZ

Predsedajúci uviedol 4.) bod programu. Predniesol stručný životopis p. Christova. Konferencía
SFZ prijima v zmysle Čl. 43 bod 2 písm. e.) stanov SFZ za čestného člena SFZ p Vojtecha
Christova.

Predsedajůci vyzval pritomných delegátov. aby hlasovali o schválení programu konferencie.
Frogram bol schválený jednomyseľne

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovariia: O
Nehlasovalo: O

Následne bob p. Christovoví odovzdané ocenenie ako čestněmu členovi.
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Pán Christov vo svojej ďakovnej reči povedal, že to je najväĎšia pocta za jeho športovů činnosf
a povedal ďakovné slová k udeleniu tohto ocenenia.

5. Udel‘ovanie oceneni SFZ

Predsedajúci vyzval prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ, aby odovzdali ocenenia
S FZ.

Zlatý odznak SFZ bol odovzdaný pánovi Vojtechovi Kováčovi (SsFZ).
Zlatý odznak SFZ bol odovzdaný pánovi Petrovi Adamcovi (ZsFZ).

6. Schvaľovanie návrhu na reorganizáciu republikových súťaži

Predsedajúci otvoru 6.) bod programu. Vyzval p. Ivana Kozáka (prezident ÚLK), aby predniesol
tento bod. Pán Kozák informoval, že na delegátov sa obracia ako zástupca ÚLK, keď na
prezidiu ÚLK bob prijaté podporné uznesenie na reorganizáciu republikových súťaži. Návrh na
reorganizáciu súťaži vzišiel z aktivĺt klubov druhej ligy. Ukázalo sa, že rozdeliť a rozšíriť 2. ligu
nebobo dobré, ÚLK ako riadiaci orgán Fortuna ligy podporuje návrh odsúhlasiť reorganizáciu
sút‘aži.

Predsedajúci vyzval aj p. Jozefa Klimenta (generálny sekretár SEZ), aby predniesob slová
k reorganizácü republikových súťaž[. Uviedol, že model, ktorý bol nastavený sa ukázal akc
nedostatočný. Uvidel taktiež, že na SEZ bola zriadená pracovná skupina, ktorá robila analýzu
zloženia aktuálneho stavu DOXXbet ligy a Fortuna ligy. Na základe výsledkov pracovnej
skupiny sa ukázala potreba reorganizácie. Reorganizáciu prerokoval aj W SFZ, ktorý odporučil
jej schválenie na konferencii SEZ.

Pre upresnenie, delegáti konferencie SFZ bolí v liste k tomuto bodu informovaní, že uvedený
návrh vznikol na základe iniciativy predstavíteíov FK súťažíacich v DOXXbet lige, keď po
jej prerokovani \f\J SFZ na svojom februárovom zasadnuti bola vytvorená pracovná skupina
zložená z predstaviteľov SFZ. ÚLK, zvolených zástupcov FK DOXXbet ligy a predstavitel‘ov
regionálnych FZ, ktorá po svojom rokovani odporučila prijať návrh nového modelu
(reorganizáciu) a upravených počtov družstiev v najvyššej futbalovej sútaže (Fortuna liga)
a v druhej najvyššej futbalovej súťaže (DOXXbet liga) mužov vo vekovej kategórh dospelých.

Predseda rriandátovej komisie
—

p. Ervĺn Kiss oznámil, že počet pritomných delegátov sa zrnenil
z BO na Bi. Konferencia SFZ naďalej zostáva uznášaniaschopná.

Predseda návrhovej komisíe
-

p. Milan Lónčik vzniesol námietku na bod či. 42/2 pism c.) i.)
a Ü.) stanov SFZ, kde sa podľa jeho názoru uvádza 12 členov za ÚLK a 12 členov za DOXXbet
ligu a je to teda podľa jeho názoru v rozpore s Čl. 43 ods. 2 pism. u.) stanov SEZ v spojeni s Čl
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45 ods. 3 stanov SF7.
Peter Sepeši (člen \N SF7 pre legislativno-právne otázky) na námietku p. Lónčíka vysvetlil, že

sa jedná iba o kluby ÚLK (Čl. 4212 písm. c.) i.) stanov SF7).

Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o bode programu, že schvaľujú

reorganizáciu republikových súťaží.

Počet pritomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 56
Hlasovalo proti: 6
Zdržalo sa hlasovania: 17
Nehlasovalo: 2

Návrh na reorganizáciu republikových súťaží nebol prijatý.

7. Schval‘ovanie návrhu na zmenu a doplnenie stanov SFZ

Predsedajúci vyzval pána Petra Sepešiho (člen W SFZ pre legislativnoprávne záležitosti), aby
predniesol bod programu

Pán Sepeši uviedol, že pri každom článku pripravovanej novely stanov SF2 je aj odóvodnenie,

prečo je potrebné konkrétny článok prijať. Návrh na zmenu a doplnenie stanov SF2

z 28.09.2012 v zneni neskorších stanov je predkladaný z dövodu optimalizácie niektorých
procesov v rámci SF7 (predkladanie stanov na posúdenie ako možnosť, nie ako povinnosť,
rozširenie právomoci vykladať predpis SFZ aj na ině orgány SF7), ako aj zosúladenia potrieb
praxe So znenim stanov (možnosť podania odvolania predsedom reviznej komisie, pripisanie
poplatku na zbernú faktúru ako splnenie podmienky pre začatie konania). Informoval, že
predkladaný návrh na zmenu a doplnenie stanov SF7 prerokoval W SF7 na svojom zasadnuti

dňa 02.06.2015 a odporučil ho delegátom konferencie schválit

Predsedajúci vyzval predsedu mandátovej komisie SFZ o uvedenie počtu delegátov v sále.
Predseda mandátovej komisie SFZ informoval, že počet delegátov je 80 — počet sa znižil o

jedného delegáta. Konferencia SF7 naďalej zostáva uznášania schopná.

o slovo požiadal p. Suchý, ktorý pridal faktickú pripomienku, keď vyjadril svoju nespokojnosť s

priliš právne náročným znenim stanov SFZ.

O slovo sa prihlásil aj p. Kliment, ktorý povedal, že stanovy SFZ sú Ústavou SF7 a sú teda aj

jeho najdóležitejšim dokumentom. Pripomenul, že naše stanovy boli ocenené na UEFA ako
veľmi kvalitne spracované.

Slovo si zobral p. Šuník, uviedol, že súhlasí s rečnikmi. Vzhľadom k predchádzajúcemu
hlasovaniu navrhuje. aby bol vyhodený bod 5.) predkladanej novely, kde je uvedený
novelizovaný čl, 52 stanov SF7. Podal to vo forme pozmeňovacieho návrhu.
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Predsedajúci dal hlasovať o pozmeňovacom návrhu, aby bol vypustená novela Čl. 52 stanov
SFZ z tohoto bodu.

Hlavný skrutátor konferencie informoval, že počet delegátov Sa zmenil z 80 na 81. Konferencia
SFZ naďalej zostáva uznášania schopná.

Po tejto pripomienke sa prešlo sa k hlasovaniu o ktorom dal hlasovať predsedajúci.

Počet prítomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 38
Hlasovala proti: 15
Zdržalo sa hlasovania: 28
Nehlasovalo: O

Návrh nebol schválený.

Následne sa prešlo k hlasovaniu o schválení návrhu na zmenu a doplnenie stanov SFZ.

Počet prítomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 45
Hlasovalo proti: 13
Zdržalo sa hlasovania: 22
Nehlasovalo: 1

Návrh nebol schválený.

8. Diskusia

Do diskusie sa prihlásil Peter Halabrin (predseda predstavenstva Spartak Myjava) ‚ ktorý
uviedol, že sa chcel sa vyjadriť k článku uverejnenom v denniku Šport, ktorý bol s p. Sepešim
týkajúceho sa pripravovaného nového zákona o športe. Uviedol niektoré problémy s ktorýmí sa
stretáva v rámci svojej funkcionárskej činnosti — financovanie športu, TV práva alebo trénerské
licencie SFZ a podobne.

Ďalši sa do diskusíe prihlásil p. Csutora, ktorý uviedol, že jeho diskusný príspevok sa týka
Registračného a prestupového poriadku SFZ (d‘alej ‚RAPP‘) Uviedol, že RAPP nie je
nastavený na slovenský systém a mčže fungovať ba vo vyspelých futbalových krajinách
a uviedol, že nie sú ošetreni majitelia klubov, ktori investujú do mládeže namiesto štátu,
Uviedol, že považoval za potrebné zobrať tieto body na vedomie a navrhol, aby sa posunula
účinnost RAPP na 1január 2016.

Ďalší sa do diskusie prihlásil p. Ivan Bartoš, ktorý sa vyjadril k problematike týkajúcej sa
rozhodnuti súdov pri športových zraneniach.

Slovo si zobral p. Sepeši. ktorý uviedol, že v rámci zákona o športe chce uviest pojem
‚dovolené riziko a v rámci zákona o športe aj vylepšit problematiku vnimania ukladania trestov.
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Ďalši sa prihlásil do diskusie p. Milan Lbnčík, ktorý uviedol, že chce predniesť pritomným

delegátom diskusný prispevok s názvom »vzťahy v SF1‘. Uviedol, že reorganizáciu súťaží nie je

dobré schválíť na základe nejakej analýzy. Uviedoí, že argumenty na reorganizáciu bolí pre

neho nedostatočné.

O slovo sa prihlásil p. Kliment. ktorý sa vyjadril k prispevkom, ktoré v diskusfl odzneli. Uviedol

argumenty pro a proti.

O slovo sa prihlásil p. Kováčik, ktorý sa chcel v prvom rade vyjadriť k predchádzajúcim

prispevkom. Chcel uviesť niekoľko argumentov a niekoľko faktov. Práva na L a II. ligu vlastni

UFA Sports do roku 2018. Prebehlo stretnutie medzi všetkými zainteresovanými zástupcami vo

veci TV práv a uviedol výsledky stretnutí. Vyjadril sa k zákonu o športe — flnancovanie nie je

dostatočné zo strany Mátu. SFZ dostáva 4 milióny EUR, Maďarský futbalový zväz 35 miliónov

EUR a zároveň uviedol aj mé pripady. kde futbalové zväzy dostávajú násobne vyššie

prostriedky na ich financovanie. Vyjadril sa aj zopár slovami k prispevku p. Csutoru

a pripomienkam k RAPP.

Zopár slov uvíedol k slovám prezidenta SFZ p. Halabrin.

Predsedajúci dal hlasovať o bode 8, v ktorom Konferencia SFZ bene na vedomie diskusné

príspevky pánov Petra Halabrina, Norberta Csutoru, Ivana Bartoša, Milana Lbnčika, Petra

Sepešiho, Jozefa Klimenta a Jána Kováčika.

Počet pritomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

9. Účinnost‘ a platnost predpisov SF2
Predsedajúci vyzval p. Milana Lónčíka, aby predniesol navrhovaný bod. Uviedol, že ide o 3

normy (stanovy, RAPP a súťažného poriadku). Uviedol, že v rámci tohto bodu sa hlasovalo

o zmene účinnosti RAPP a taktiež aj o zmene účinnosti súťažného poriadku SFZ.

Faktická poznámka — Peter Sepeši — takýto návrh nie je možný, má to urobif ‘IV SFZ (zmena

účinnosti). Konferencia však móže zaviazať VV SFZ.

Lönčik — v zmysle stanov SFZ to naformuluje v spolupráci s Petrom Sepešim, aby to bob

doplnené v súlade so stanovami SFZ.

Slovo si zobral p. Šunik — na základe výzvy p. Lónčika uviedol, že nebol súčasťou timu, ktorý

pripravoval RAPP. Uviedol, že od začiatku mája až od dnešného dňa prijala Matričná komisia

SFZ 19 uznesení, kde bob vyše 40 pozmeňujúcich návrhov. ktoré sa týkali iba RAPP Vyjadril

sa aj k reorganizácii.
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Slovo si zobral p. Ivan Kozák — vyjadril sa k pripomienkam p. Csutoru a vyjadril sa aj
k námietkam k súťažnému poriadku SF1

Csutora — vyjadril sa k poznámkam p. Ivana Kozáka.

R Lčnčik predložil návrh uznesenia nasledovne:

Konferencia schvaľuje účinnosť RAPP s účinnosťou od 1. júla 2016 po dopracovani.

Počet pritomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 43
Hlasovalo protL 13
Zdržalo sa hlasovania: 25
Nehlasovalo: O

Návrh nebol prijatý.

Konferencia schvaľuje súťažný poriadok SFZ s účinnostou od 1. júla 2016 po dopracovanĺ.

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 6
Hlasovalo proti: 21
Zdržalo sa hlasovania: 51
Nehlasovalo: 2

Návrh nebol prfltý.

10. lnformácia o uzneseniach prijatých konferenciou SFZ
Predsedajúci ociovzdal slovo predsedovi návrhovej komisie SFZ, ktorý pritomných informoval o
uzneseniach pratých konferenciou.

Konferencia SF1 bene na vedomie informáciu o uzneseniach prijatých konferenciou SF1

Počet pnitomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 79
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: 1
Nehlasovalo: O
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V Žiline, dňa 14. júna 2015

fl

Jozef KNment
Gentálhy sekretár SFZ

Jar6slv Ferik
overovteľ zápisnice

1‘

Igor Repay
overovaféľ zápisnice

L

Marek Majtán
overovateľ zápisnice

11. Ukončenie
Prezident SFZ sa poďakoval pritomným za účasf a hlasovanie, uviedol, že gratuluje AS
Trenčin, FC Union Nové Zámky a postupujúcim do DDXXbet ligy — MFK Zemplin Michalovce
a MFK Skalica. Prezident poprial zúčastneným všetko dobré a rozlúčil sa s nimi.

Richbrá Havrilla
I. viceprezident SFZ
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